
Geachte heer Van der Voort,

U hebt het college op 5 juni 2019 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 

bereikbaarheid van het centrum van Oss met de buurtbus. U geeft aan berichten/klachten te 

hebben ontvangen van inwoners, die zich zorgen maken over de bereikbaarheid van het Osse 

centrum met de buurtbus. Sinds december 2018 stoppen de buurtbussen niet meer op de 

Carmelietenstraat en Eikenboomgaard, maar op de Oostwal en Singel 1940-1945. 

In deze brief beantwoord ik  uw vragen puntsgewijs. 

1. Herkent het college zich in de bovenstaande klachten en zorgen van inwoners?

Bij het college zijn geen klachten bekend over het verplaatsen van de bushaltes. 

2. Zijn de reizigers betrokken geweest bij het besluitvormingsproces om deze twee 

haltes op te heffen?

De besluiten voor aanpassing van de dienstregeling worden door Arriva gedaan, in 

overleg met het Tactisch Ontwikkel Team (provincie Noord-Brabant, gemeenten 

Tilburg en ’s-Hertogenbosch, GGA-regio’s Hart van Brabant en Noordoost-Brabant 

en het Reizigers Overleg Brabant (ROB)). 

Arriva geeft aan dat reizigersbelangen bij de besluiten voor aanpassingen van de 

dienstregeling nadrukkelijk worden meegewogen. In dit geval moest een afweging 

gemaakt worden tussen belangen van reizigers met bestemming centrum en van 

doorgaande reizigers (bijvoorbeeld van of naar het station). De route door het 
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centrum, via Carmelietenstraat, Burgwal en Eikenboomgaard kon vaak niet worden 

gereden vanwege evenementen. Ook kon de dienstregeling regelmatig niet worden 

gehaald vanwege oponthoud door lossende vrachtwagens, fout geparkeerde auto’s 

en dergelijke in de smalle straten. Arriva heeft in de nieuwste dienstregeling 

gekozen voor een meer betrouwbare route voor alle reizigers met haltes die altijd 

bereikbaar zijn aan de rand van het centrum.  

3. De SP ontvangt graag de cijfers van het aantal reizigers (in- en uitstappers) van de 

twee opgeheven bushaltes? Gaat het college deze cijfers verstrekken?

Het aantal in- en uitstappers per dag van de twee opgeheven bushaltes is als volgt 

(gegevens Arriva, november 2017):

Maandag-vrijdag Zaterdag

Walstraat 18 instappers per dag

18 uitstapper per dag

3 instappers

4 uitstappers

Eikenboomgaard 6 instappers per dag

5 uitstappers per dag

2 instappers

0 uitstappers

4. Wat gaat het college doen om deze klachten/zorgen van inwoners te verlichten?

Het college vindt buurtbussen belangrijk voor de bereikbaarheid van het centrum. 

We kijken daarom altijd kritisch naar eventuele wijzigingen in de dienstregeling van 

Arriva. Toegankelijkheid en betrouwbaarheid zijn daarbij belangrijke factoren. De 

haltes aan de Eikenboomgaard en met name Walstraat voldeden regelmatig niet 

aan deze randvoorwaarden. We hebben daarom ingestemd met verplaatsing van de 

haltes naar een meer betrouwbare locatie aan de rand van het centrum. We 

realiseren ons dat de toegenomen loopafstand voor een aantal reizigers problemen 

kan opleveren. Aan de andere kant vinden we een betrouwbare dienstregeling voor 

alle reizigers erg belangrijk. 

 

Aan de noordkant van het centrum bestond al de halte Eikenboomgaard op de 

Singel 1940-1945. Deze halte is circa 170 meter verder lopen dan de voormalige 

halte aan de Eikenboomgaard. De halte aan de Singel 1940-1945  had tot nu toe 

alleen een stop richting het station van Oss. Om de bereikbaarheid te verbeteren 

werkt de gemeente Oss mee aan het toevoegen van een halte in de andere richting. 

Arriva heeft deze extra halte per 1 juli 2019 in gebruik genomen.

Aan de oostkant van het centrum hebben we een nieuwe halte aan de Oostwal 

gemaakt ter hoogte van de sheddaken. Aanvullend maken we ter hoogte van de 

nieuwe halte een oversteekmogelijkheid in de vorm van een drempel. Deze nieuwe 

halte is ongeveer 250 meter verder lopen dan de voormalige halte aan de 
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Walstraat. We hebben gezocht naar een geschikte plek zo dicht mogelijk bij het 

centrum (voetgangersgebied). Hierbij is onder meer rekening gehouden met de 

benodigde afstand tot verkeerslichten, doorstroming voor auto’s en beschikbare 

fysieke ruimte. In de plannen voor het Walkwartier en de Sheddaken wordt 

rekening gehouden met een voetgangersdoorsteek achter het TBL. Als dit doorgaat 

wordt de loopafstand tussen halte Oostwal en centrum (Wal) kleiner. 

Ik ga ervan uit dat uw vragen zo voldoende beantwoord zijn.

Met vriendelijke groet,

Mr. J.H.T. van Orsouw,

Wethouder Mobiliteit


